

F-teknologsektionen

Protokoll fört vid Styremöte 20021029

Tid: Tisdag 2002-10-29

Plats: Styretrummet

Närvarande

| | |
|------------------|--------------------|
| Ordförande: | Sandra Jansson |
| Vice ordförande: | Daniel Carlén |
| Kassör: | Lina Björnheden |
| Sekreterare: | Mattias Pettersson |
| SNF-ordförande: | Simon Griph |
| DP-överste: | Johan Wikstrand |
| F6-ordf: | Hans Eriksson |
| NollK-ordf: | Mattias Wessling |
| Farm-ordförande: | Gustav Eklund |
| Focumateri-ordf: | Carl Bohman |

§1. Mötets öppnande

Mötets öppnades utan svårighet av ordföranden.

§2. Rekryteringsgrupp

Mikael Onsjö redogjorde för sina tankar kring en rekryteringsgrupp vid teknisk fysik. Han och några personer till är intresserade av att starta en sådan. Styret tycker detta verkar vara ett utmärkt initiativ och beslutade att Mikael skulle fortsätta med arbetet.

§3. Fysikdagar i Stockholm

Höstens möte mellan de olika Styrena för teknisk fysik i landet kommer att äga rum vid kth i november. Tre personer från varje högskola är lämpligt. Preliminärt kommer vi att representeras av Sandra Jansson, Mattias Pettersson och Gustav Eklund.

§4. Lokalsamverkansgrupp

Lokalsamverkansgruppen som arbetar med arbetsmiljö och jämställdhetsfrågor har

haft möte. I samband med ombyggnaden kommer det förmodligen att bli fler studie platser i nuvarande forskarhuset. Vidare kommer en grupp som arbetar med jämställdhet att sättas upp där styret ska ha en representant. Preliminärt blir detta Mattias Pettersson.

§5. Lokalgruppen

Lokalgruppen har haft kontakt med arkitekten. Arbetet fortskrider och inriktningen är att få så bra lokaler som möjligt redan från början. Rejåla grejer med andra ord.

§6. Nycklar

De föreningrepresentantar som har nycklar till huset har möjlighet att få ut en nyckelbricka av vaktmästeriet. Denna kan underlätta om man trots att man inte ska ändå råkar tappa bort sin nyckel.

§7. Sektionsaktivisits

Sektionsaktivisits kommer att ordnas av styret den 14:e november. Detta blir i form av Bandartjobang. Berörda sektionsaktiva ska kontaktas för att fixa arrangemangen.

§8. Julkort

Julkort blir det även i år. Lina kontaktar CFFC för fotografering av föreningarna.

§9. Mötets avslutande

Mötets avslutades även denna gång..

Sandra Jansson
Ordförande

Mattias Pettersson
Sekreterare